
Partidele sunt cu ochii pe
primari. Unele formaþiuni vor
doar sã-ºi pãstreze fiefurile
câºtigate la alegerile trecute, iar
altele sã punã piciorul pe teritorii
noi.

Primãria Saraiu
reia licitaþia
pentru
„Casa Verde“

„S-a pronunþat instanþa ºi vom face din nou
licitaþia“, ne-a declarat primarul comunei Saraiu,
Vasile Bãjan. 
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Investiþiile prin
„Casa Verde“,
finalizate la
Topalu

Valoarea totalã a proiectului
este de 4,3 miliarde de lei
vechi, dupã cum a precizat
primarul comunei Topalu,
Gheorghe Murat.

Manuela  MOLDOVEANU

Într-o ediþie anterioarã relatam
cã ADIM ºi Consiliul Judeþean
Constanþa, condus de Nicuºor
Constantinescu, s-au bãtut pe
groapa de deºeuri de la Medgidia,
instituþia judeþeanã având, la
rândul sãu, un plan de colectare
a deºeurilor ce ar urma sã fie derulat
prin Asociaþia de Dezvoltare
Intercomunitarã (ADI) Dobrogea.
Disputa dintre cele douã asociaþii
a apãrut din cauza faptului cã
ambele structuri asociative au în

derulare un proiect pe tema
colectãrii deºeurilor, astfel încât
activitãþile lor se suprapun, având
în vedere faptul cã unitãþile
administrativ-teritoriale ale ADIM
fac parte ºi din ADI Dobrogea. Se
pare cã unul dintre motivele pentru
care ARPM Galaþi a dat avizul
pentru construirea depozitului
ecologic de la Medgidia ar fi ºi
faptul cã proiectul de colectare a
deºeurilor derulat de ADIM este
mult mai avansat decât cel al ADI

Dobrogea, fiind deja funcþional.
În urma unei proceduri de achiziþie,
serviciul de salubrizare al celor 17
localitãþi membre ADIM a fost
concesionat de asociaþie cãtre un
operator din Spania, contractul
fiind finanþat din taxa de habitat
colectatã la bugetele locale. 
„Consultantul Consiliului Judeþean

- Romair - cautã o soluþie pentru
ca ºi proiectul ADI Dobrogea sã
continue. Oricum se va stabili un
tarif unitar de colectare a deºeurilor
în tot judeþul. (...)Nu este o bãtãlie,
ci o competiþie, iar avizul primit
este doar un prim pas pentru
realizarea proiectului“, a precizat
preºedintele ADIM, Marian Iordache.

Primari cu
bagajele
fãcute 
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Unitatea de învãþãmânt va fi modernizatã integral.
Lucrãrile cuprind atât reabilitarea întregii clãdiri existente,
cât ºi extinderea ºcolii cu ºase clase noi. Potrivit
primarului comunei Tuzla, Constantin Micu, în douã
dintre cele ºase clase noi vor fi amenajate laboratoare
de fizicã ºi chimie.

Investiþii de 21 de
miliarde la ªcoala
Cotu Vãii 
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„Am eliberat autorizaþia de construire ºi, în funcþie de
cum va fi vremea, urmeazã sã fie demarate lucrãrile“, a
precizat edilul comunei Albeºti. 

Primarul din Bãneasa, în audienþã la ministrul Sãnãtãþii

Gelu Iordache:
„Spitalul are 32.000
de beneficiari ºi nu
trebuie desfiinþat“ 
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Primarul oraºului Bãneasa, Gelu Iordache, a solicitat o
întrevedere cu ministrul Sãnãtãþii, Attila Cseke, pentru a
lãmuri problema Centrului de sãnãtate Bãneasa, care ar
urma sã fie transformat în azil de bãtrâni.

Asociaþia pentru Dezvoltare
Intercomunitarã Medgidia (ADIM) a primit
miercuri, 16 martie, avizul Agenþiei
Regionale pentru Protecþia Mediului (ARPM) Galaþi
pentru construirea depozitului ecologic de la Medgidia. 

www.ziuadeconstanta.ro
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Se furã cruci ºi plãci de pe cavouri:

Hoþi profanatori
de morminte la
Corbu  

Administraþia localã a comunei
Corbu colaboreazã cu poliþia
de pe plan local pentru
stârpirea furturilor, care s-au
înmulþit în ultima perioadã. 
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Cresc preþurile la
alimente: 2011-
anul scumpirilor

Preþurile alimentelor din
România sunt influenþate de
situaþia mondialã ºi de
organizarea lanþului alimentar,
potrivit comisarului european
pentru agriculturã ºi dezvoltare
ruralã, Dacian Cioloº.
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Primãriile, obligate sã-ºi achite
datoriile  

Vasile Delicoti:
„Nu avem voie
sã deschidem
alte ºantiere“ ADMINISTRAÞIE 8

Modernizarea ºi
extinderea ªcolii
Tuzla este în toi

Constantin Micu

Gelu Iordache

Nicuºor, perdant în bãtãlia cu Iordache

Aviz de la Mediu pentru
groapa ecologicã de la
Medgidia

Începe reabilitarea
strãzilor din Corbu 

Primarul comunei Corbu, Marian Gãlbinaºu,
ºi-a propus ca prioritãþi în 2011 reabilitarea

drumurilor, realizarea de reþele de alimentare cu
apã acolo unde nu sunt, cât ºi înfiinþarea

sistemului de canalizare.
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Gheorghe
Moldovan


